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Schriftelijke vragen  
 

(inwinnen van informatie) 
 
 

Artikel 35 Reglement van Orde 
 

1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. De vragen kunnen van een toelichting worden voorzien. Bij de vragen 
wordt aangegeven, of schriftelijke of mondelinge beantwoording wordt verlangd. Vragen die niet voldoen aan het hiervoor gestelde 

worden per omgaande aan de indiener teruggestuurd. 

2. De vragen worden bij de griffier ingediend. Deze draagt er zorg voor dat de vragen zo spoedig mogelijk ter kennis van de overige 
leden van de raad en het college of de burgemeester worden gebracht. 

3. Schriftelijke beantwoording vindt zo spoedig mogelijk plaats, in ieder geval binnen dertig dagen nadat de vragen zijn 
binnengekomen. Mondelinge beantwoording vindt plaats in de eerstvolgende raadsvergadering. Indien beantwoording niet binnen 
deze termijnen kan plaatsvinden, stelt het verantwoordelijk lid van het college of de burgemeester de vragensteller hiervan 
gemotiveerd in kennis, waarbij de termijn aangegeven wordt waarbinnen beantwoording zal plaatsvinden. Dit bericht wordt 
behandeld als een antwoord. 

4. De antwoorden van het college of de burgemeester worden door tussenkomst van de griffier aan de leden van de raad toegezonden. 

5. De vragensteller kan, bij schriftelijke beantwoording in de eerstvolgende raadsvergadering en bij mondelinge beantwoording in 
dezelfde raadsvergadering, na de behandeling van de op de agenda voorkomende onderwerpen nadere inlichtingen vragen omtrent 
het door de burgemeester of door het college gegeven antwoord, tenzij de raad anders beslist. 

 

 

Vergadering:  N.v.t. 
  
Onderwerp: Veiligheid van de gas- en elektriciteitsleidingen Industrieterrein Nieuwland 

Parc en stand van zaken wisseling van netwerkbeheerder.  
  
Datum indiening: 16-12-2021  
  

 
Aan de voorzitter van de gemeenteraad. 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden. 
 
Inleiding 
 
In onze ontmoetingen met ondernemers, met name verenigd in OV de Noord en gespreken met 
diverse ondernemers gevestigd op het industrieterrein Nieuwland Parc, kwamen ons 
verontrustende geluiden ter oren over de veiligheid van het gas- en elektrische netwerk in handen 
van de firma Rendant. Veiligheid van netwerken is ons inziens een eerste prioriteit. Tevens is in de 
AD Dordtenaar een artikel geplaatst waarin Alblasserdamse ondernemers de noodklok luiden over 
de wijze waarop de huidige netwerkbeheerder en leverancier van gas en elctra handelt en 
hierdoor onze ondernemers benadelen. (zie link onderin als bijlage toegevoegd)  
 
Er is op dit moment ook sprake van een wisseling van netwerkbeheerder Rendant naar Stedin. 
Maar naar verluid stagneert dit en wordt het zelfs getraineerd. Hierdoor blijven onze ondernemers 
te hoge prijzen betalen voor de afname van energie. Ook worden initiatieven voor het plaatsen van 
zonnepanelen door de houding van Rendant tegengewerkt. 
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Vragen  
 
Veiligheid: 

1. Wat is technisch de stand van zaken, van de huidige elctra- en gasleidingen op het 
Nieuwland Parc? 

2. Is er stringente extra controle op deze elctra- en gasleidingen nodig zodat rampen worden 
vermeden? 

3. Zo Ja:  
a. Welk bedrijf/ instantie gaat deze extra controles uitvoeren? 
b. Wie is opdrachtgever voor deze extra controles? 
c. Wie betaald de extra controles? 
d. Wordt er bij het vinden van lekkages / gebreken adequaat gehandeld binnen 

gestelde termijnen? 
e. Hoeveel gebreken zijn er dit jaar geconstateerd? 

4. Zo Nee: 
a. Waarom vindt er geen extra controle plaats? 

5. Is de veiligheid van de gebouwen en personen op het Nieuwland Parc, Papendrecht en 
Alblasserdam voldoende geborgd?  

 
Zakelijk 

1. Wat is de stand van zaken rond de wisseling van de netwerkbeheerder? 
2. Wanneer kunnen wij verwachten dat het huidige netwerk in handen komt van Stedin? 
3. Indien het overdrachtstermijn te lang duurt, wat zijn dan  de mogelijkheden van de 

gemeente Alblasserdam om dit te versnellen? 
4. Wat zijn vervolgens de plannen van Stedin om dit netwerk veilig te maken en te laten 

voldoen aan de eisen van de tijd? 
5. Komt er in een nieuwe situatie een beheer mogelijkheid dat de ondernemers als elctra 

leverancier mogen gaan functioneren? Dit door het plaatsten van een ‘overload’ aan 
zonnepanelen op hun bedrijfshallen (dozen). Hiermee wordt tevens een dienst verleend 
aan de vergroening van Alblasserdam. 
 
 

Gevraagd wordt de vragen conform procedure schriftelijk te beantwoorden.    

Indien er door de antwoorden op de vragen zaken als concurrentie zou kunnen 

schaden en of antwoorden personen schaden, graag de nadere toelichting op de 

openbare antwoorden in een vertrouwelijke bijlage bij de antwoorden geven (en/of in 

een besloten bijeenkomst nader van toelichting te voorzien).  

 

 

 

Ondertekening en naam: 

 

 
 

Wim van Krimpen,  PvdA  
 
 
 
Bijlage: artikel AD De Dordtenaar van 10 nov 2021  
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